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Voorwoord  

Het afgelopen jaar was huisvesting een terugkerend thema. Ook dit schooljaar is de MR nauw 

betrokken geweest bij de samenwerking met Bink en de ontwikkelingen van de nieuwbouw. Helaas is 

de nieuwbouw, ondanks de enorme inspanningen van Else Linde, nog steeds niet gestart. De Postiljon 

bevindt zich net als voorgaande jaren in een overgangsfase tussen het huidige en toekomstige 

gebouw. Die periode brengt uitdagingen met zich mee. De belangrijkste is hoe de school omgaat met 

aan de ene kant de groei van het aantal kinderen in Soesterberg - en de leerlinggroei die daarmee 

gepaard gaat -, en aan de andere kant de beperkte ruimte van de huidige locatie. De komende jaren 

zal de spanning blijven bestaan tussen de grote leerlingengroepen die al toegelaten zijn en de 

onderwijsruimtes die in het huidige gebouw te gebruiken zijn. Huisvesting blijft daarom een 

belangrijk punt van aandacht.  

Ook waren de onveilige verkeersituaties die soms rondom de school konden ontstaan onder onze 

aandacht. De school heeft een aantal stappen ondernomen om hier wat aan te doen. Er is een 

verkeersbord in de straat geplaatst die de Generaal Winkelmanstraat als eenrichtingsweg weergeeft. 

Ook is de gele streep overschilderd, waardoor duidelijk zichtbaar is dat men daar de auto niet mag 

parkeren. Mediatoren en Else Linde hielden een periode toezicht op de verkeersveiligheid in de 

ochtend voor school. Ook sprak Else Linde ouders aan om daarmee de veiligheid te vergroten. We  

zullen de verkeersveiligheid de volgende wintermaanden weer monitoren. 

Het gebruik van smartphones door leerlingen is het derde onderwerp dat regelmatig terugkwam. 

Verschillende ouders hebben aangegeven de behoefte te hebben om dit thema een plek te geven. 

Om die reden heeft de school mediapedagoog Marije Lagendijk uitgenodigd om de ouderavond van 

25 september te verzorgen. Ze biedt praktische handvatten waarmee ouders direct aan de slag 

kunnen. Het is onze verwachting dat deze avond in de behoefte van ouders zal voorzien. Ook na die 

avond zullen we blijven verkennen hoe we dit thema een plek kunnen geven.   

Tot slot: Vanuit de MR zijn gedurende het schooljaar diverse onderwerpen besproken: 

 Scholing nieuwe MR-leden 

 Ouderbijdrage 

 Gymlessen 

 Lessen Engels 

 Elektrische fietsen 

 Seksuele voorlichting 

 Traktatiebeleid 

Samenstelling 

In de MR hadden zitting: 



 Namens de ouders: Ievonne van Limpt, Tim Limpens en Thierry Keller (voorzitter).  

 Namens het personeel: Lisanne van Vliet, Wendy van Thiel en Lisa-Fleur van Engelshoven. 

Aan het einde van het schooljaar zal Lisanne van Vliet uittreden en zal Demi de Beer namens de 

personeelsgeleding toetreden tot de MR.  

 

Vergaderingen 

De MR heeft tijdens het schooljaar zes keer vergaderd. De reservedatum hebben wij dit jaar niet 

nodig gehad. 

 

De MR heeft ingestemd met: 

 De begroting van de oudercommissie 

 Het beleidsplan sociale veiligheid 

 De studiedagen 2025-2026 

 Het zorgplan 2024-2028 

 

De MR heeft positief geadviseerd over: 

 Het scholingsplan 2024-2025 

 De begroting 2025 

 Schoolondersteuningsprofiel (SOP) 

 

De blik vooruit 

De MR blijft de focus houden op de verbinding met ouders. Speerpunten voor de MR zijn ook voor 

het komende schooljaar ouderbetrokkenheid, communicatie, huisvesting en hopelijk nieuwe 

ontwikkelingen rondom het nieuwe schoolgebouw. 

 


